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گفتگو با فرهاد تیمور زاده، بازیگر سریال جدید «حکم رشد»
فرهاد تیمور زاده بازیگر با استعداد جوان سریال «حکم رشد» متولد ۳۰/۸/۱۳۷۵ است و در سریال های بچه مهندس ۴ و کلبه ای در مه ایفای نقش کرده

است.

به گزارش خبرنگاران گروه فرهنگ، هنر و رسانه گزارش خبر، سریال «حکم رشد» به کارگردانی حسن لفافیان و تهیه کنندگی مهدی فرجی است.
سریال حکم رشد دومین همکاری شما با آقای حسن لفافیان است، نحوه آشنایی شما با او چطور بود و چگونه برای ایفای نقش به این کار دعوت شدید؟
من افتخار میکنم که در کنار آقای لفافیان هستم، مدیونم بهشون مهربون دلسوز یک دنیا ممنونم از اینکه به من اعتماد کردن، در کنارشون یاد میگیرم،
آشنایی من با آقای لفافیان زمانی صورت گرفت که من سریال بچه مهندس بودم که با من صحبتی انجام شد و من رفتم سر سریال کلبه ای در مه  که با
آقای لفافیان آشنا شدم، خدا خیلی من را دوست داشت که با آقای لفافیان آشنا بشم در نهایت سرباز ارشد به من سپرده شد و در همین پروژه سریال

حکم رشد دوباره به من اعتماد کردند، خیلی خوشحالم از این بابت که با عشق کنارشان کار میکنم لذت میبرم.
نقش علمی در (بچه مهندس ۴) و تیمورزاده در (کلبه ای در مه) در ابتدا تشابهاتی را در ذهن مخاطب تداعی می کند؛ شما به عنوان بازیگر این دو

کاراکتر چه فاکتورهایی را برای تمیز دادن این دو نقش به کار گرفتید؟
سوال خوبی پرسیدید وقتی کاری دیده می شود همه به آن شخصیت به بازیگر نگاه میکنند و باید من در نظر بگیرم در کاراکتر چه عناصری را به آن
اضافه یا کم کنم، به بیان دیگر درون مایه ای در هر کاراکتر وجود دارد که آنها را از هم جدا می کند، من هر کاراکتری که بهم سپرده میشود درباره اش
تحقیق میکنم که بتوانم به نحوه احسنت آن را بازی کنم چرا که بینندگان قبلی و حال حاظر رصد میکنند و می خواهند ببینند که این کاراکتر همان آدم
قبلی است یا نه خوشبختانه بازخوردهایی که تا کنون داشته ام نشان میدهد که مخاطبان رنگ متفاوت این نقش را درک کرده اند و متوجه شده اند

این دو نفر کاملا با هم تفاوت دارند. و خداروشکر که مخاطبان عزیز دوست داشتند.
چطور پا در عرصه بازیگری گذاشتید؟

من اگر به این جایگاه رسیدم سخت تلاش کردم ، تلاش های شبانه روزی ام، خنده ها، گریه هاش، روزهای خیلی سخت باعث شد جا نزنم ۱ سال و ۷
ماه فقط تمرین کردم و خداروشکر خدا آدم ها و انسانهای خوبی سر راهم قرار داد دوست و برادر عزیزم بهنام شرفی خیلی کمکم کرد و اگه من به این

جایگاه رسیدم بهنام جان شرفی هم سهیم بود، خیلی راه مانده که باید بروم به نظرم فقط باید یاد بگیرم یاد بگیرم یاد بگیرم هنوز اول راه هستم.
نزدیک به ۱سال نیم از اولین بازی ات می گذرد، در این مدت هیچ وقت احساس پشیمانی و ناامیدی به شما دست نداده؟

نه اصلا، بلکه روز به روز عشق به کارم تو وجودم بیشتر میشه چرا که برای این جایگاهی که هستم سخت تلاش کردم، بلکه به همه میگویم باید عاشق
کارت باشی فرقی نمی کند کدوم کار هر کاری باشد.

سریال حکم رشد چه شد بازی در آن را پذیرفتید؟
دوباره عرض میکنم از کارکردن کنار آقای لفافیان و تیم کارگردانی درجه یک لذت میبرم و با عشق کار میکنم چرا که در کنارشون تجربه کسب میکنم و یاد

میگیرم.
با توجه به شناختی که آقای لفافیان از مخاطب تلویزیون دارند، معمولا سریال های پرمخاطبی را می سازند. به عنوان یکی از بازیگران این مجموعه فکر

می کنید این اتفاق برای این سریال هم بیفتد و در زمان پخش مورد توجه قرار بگیرد؟
بله، چرا که نه این سریال هم مانند سریال قبل دوباره میدرخشد کار آقای لفافیان بسیار حرفه ای کاربلد و درخشان هستند و مردم و مخاطبان عزیز

خوششان می آید.
در نهایت از این نقش و حضور در سریال حکم رشد راضی هستید؟

بله با کمال افتخار و سربلندی راضی هستم.
تا به حال به واسطه تغییراتی که در گریم به چهره شما در کارهای مختلف داده اند، پشیمان نشده اید؟

نه اصلا، چرا که باید گریم به آن نقش نزدیک باشد.
نقش خاصی وجود دارد که همیشه خود را در قالب آن ببینید؟

نقش دراماتیک عاشقانه خیلی دوست دارم بازی کنم ان شاءالله این اتفاق خیلی زیبا رخ خواهد داد.و درکل دوست دارم با نقش های گوناگون خودم را
به چالش بکشم تازه اول راه هستم.

بهترین تعریفی که از خودتان شنیده اید، چه بوده است؟
همین که میشنوم از نقش های که داشتم و سریالی که بازی کردم نظرات همه خداروشکر مثبت بوده است.

چیزی که از خودتان انتظار داشتید امروز باشید، هستید؟
بله نگاهی که به سال قبل دارم و امسال خیلی تفاوت داشته و راضی هستم ولی بازیگری یک چیز ناتمام و فقط باید آموخت.

سختی ها و شیرینی های بازیگری چیست؟
به نظر من اسمش را نمیشه گذاشت سختی، چرا سختی در همه کار هست ولی وقتی عاشق کارت هستی ، همه اش شیرین هست.

امیدوارم کارگردان ها نیز به این قابلیت شما پی برده باشند و پیشنهاد کارهای بعدی هم به شما بشود، رسیدن به دنیای تصویر و دیده شدن چه المان
هایی می خواهد؟

همیشه به همه کسانی که از من میپرسند میگویم ایمان به خدا، ایمان به خودت، ایمان به کارت و نماز اول وقت و سخت تلاش کردن توکل به خدا
خواهید دید بی نتیجه نخواد بود.

سخن پایانی؟
ممنونم از خدا همیشه حواسش به من بود.از همه کسانی که در این راه حامی و مشوق و با پیام های دلنشین آنها مورد لطفشون قرار گرفتم صمیمانه



تشکر میکنم و از خدا برایشان بهترینا رو آرزو میکنم و امیدوارم مردم عزیزم همیشه تنشون سالم سلامت لبشون خندون باشه ، و ممنون از شما و دم
تیمتون گرم که اهمیت دادید، موفق سربلند باشید.


